
 
 
 

 

 

 

 

                                                                    
    Milí spoluobčania, 

mnohí z Vás si  po skúsenostiach prežitých v posledných  rokoch možno povedali „mňa už asi nič nezaskočí “a  opak  môže   byť  pravdou. 
To všetko, čo sa okolo nás deje je skutočne nevyspytateľné a nepredvídateľné a preto - vážme si a upevňujme vzájomné vzťahy, buďme 
k sebe milší, pozornejší, vďačnejší a ústretovejší.  Čas rýchlo letí - ani sme sa nenazdali a máme tu druhú polovicu adventu. Obdobie, 
ktoré nám každoročne pripomenie, že sa treba pozastaviť  a dopriať sebe a svojim blízkym o niečo viac pokoja, pozornosti a radosti.                                                                                  
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Áno, prichádza koniec kalendárneho roka, kedy často 
zvykneme bilancovať a vyhodnocovať čo sa nám  poda- 
rilo,  prípadne čo mohlo byť lepšie. Keďže v  spoločnosti už 
dlhší čas prežívame  pomerne náročné obdobie, o to je pre 
nás všetkých dôležitejšie prežívať radosť  aj z malých vecí, 
či čiastočných úspechov.  
Prajem Vám, milí priatelia, aby ste sa nielen počas  
nadchádzajúcich Vianočných sviatkov mohli tešiť z chvíľ 
prežitých so svojimi najbližšími, ktoré sú vždy 
nenahraditeľné a neopakovateľné, aby ste prežili Vianoce 
pokoja, lásky a porozumenia. V novom roku 2023 Vám 
prajem pevné zdravie, aby Vám sila a energia, ktorú 
načerpáte počas Vianoc vydržala počas celého roka.                
                                                             Ing. Peter Šujak, starosta  

 

 Marikovský  spravodaj 
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Ako sa pripravujú na Vianoce  
naši škôlkari 

 
Advent, advent, štyri sviece, 

prvá z nich sa zatrbliece. 
Za ňou druhá, tretia zhorí, 
prinesieme darček z hory. 
A keď štvrtá horí stíška, 

tešíme sa na Ježiška. 
 

Opäť  prichádza čas, keď za oknami pohráva sa 
mráz, keď domovom ihličie rozvoniava, keď sa 
veľká radosť chystá a do tichej noci detský 
smiech sa ozýva. Vtedy k nám tíško zavanie čas 
plný lásky, hojnosti a pokory.  
Zvykov a tradícií, ktoré sa viažu k obdobiu 
adventu je veľa, v našej MŠ s našimi deťmi ich 
spoznávame prostredníctvom rôznych aktivít.  
Na začiatku adventu sme zhotovili adventné 
vence, pripomenuli si význam štyroch sviec – 
nádej, mier, pokoj a láska.  Čas do Vianoc si 
krátime otváraním adventného kalendára, kde 
na nás denne čaká nová úloha. V deň sv. 
Barbory sme počúvali jej príbeh, do vázy dali 
čerešňové vetvičky, aby nám na Vianoce 
rozkvitli.  Spoločnými silami sme ozdobili 
vianočný stromček, ktorý svetielkami privolal 
Mikuláša s jeho pomocníkmi. Nezabudneme 
ani na sv. Luciu, kedy sa dievčatá obliekali do 
bielych odevov a husím krídlom v ruke 
vymetali z obydlí zlé sily, zlo a choroby. K čaru 
predvianočného času patrí i vôňa 
medovníčkov, ktoré si spoločne pripravíme 
a vyzdobíme. S láskou napíšeme list Ježiškovi, 
ktorý si ho nájde pod stromčekom.  
Po adventných prípravách všetko stíchne 
a prichádza magický čas. Koledy ohlasujú čaro 
vianočného obdobia naplneného láskou, 
nehou, pokojom a štedrosťou v každom dome 
v kruhu rodiny.  
       Kolektív MŠ 

 

 

  



 

  

                                                           

                  

 

 

                                        Prvý tohtoročný  sneh v našom chotári zachytil autor                                                                                                      

 

                                                                  
                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 

 

             
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komunálne voľby 2022 
Voľby do samosprávy obcí sú medzi občanmi vnímané ako 
najdôležitejšie – vyplýva to z účasti voličov, ktorá býva aj v našej 
obci najvyššia.  V tomto roku odovzdalo platné hlasy 754 voličov, 
čo predstavuje 64,27 %.  Na rozdiel od minulých volieb, v týchto 
mali občania možnosť vyberať z viacerých kandidátov.  
Novozvolení zástupcovia občanov – starosta aj poslanci zložili 
sľub na ustanovujúcom zastupiteľstve 25.11.2022. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Starosta Ing. Peter Šujak predniesol príhovor, v ktorom vyjad- 
ril poďakovanie občanom za účasť vo voľbách a prejavenú 
dôveru, ktorú verí, že spoločne s poslancami naplnia a nesklamú. 
Poďakoval  aj poslancom za to, že „nabrali  odvahu 
a odhodlanie a rozhodli sa kandidovať, lebo samozrejme 
každý z nás ide ako sa hovorí „s kožou na trh“. Vieme, že je 
ľahšie mudrovať a kritizovať „spoza rohu“ ako reálne niečo 
zmysluplné zrealizovať a byť za to aj zodpovedný.“  
Poďakoval staronovým poslancom za doterajšiu spoluprácu a 
vyjadril presvedčenie, že všetci budú pracovať „pre rozvoj obce 
a krajší a kvalitnejší život v nej.“ Ďalej povedal: „Verím, že tak 
ako tomu bolo aj doteraz sme tu všetci spoločne na to, aby 
sme v prvom rade presadzovali a hájili záujmy a potreby 
našich občanov nie naše vlastné, nakoľko volebné hlasy 
našich spoluobčanov sú nie iba dôverou ale hlavne 
záväzkom a zodpovednosťou.“ 

 

 

 

 
 

                                              
                                                           Pribudli  nové  kamery 
 

                                             Tak  ako  bolo  pri  prvotnej  realizácii                      
                                             Kamerového   systému   v   obci uve-        
                                             dené,   v   prípade   potreby  je  mož-   
                                             nosť  jeho   rozširovania.  V  obci  sa 
                                             stále  vyskytujú   miesta,  na  ktorých              
                                             je       vidieť     prejavy    negatívneho 
 správania sa niektorých jednotlivcov. Z toho dôvodu poslanci 
obecného zastupiteľstva rozhodli o umiestnení ďalších troch 
kamier, ktoré monitorujú areál futbalového ihriska, areál 
zdravotného strediska a rozširujú monitorovanie križovatky 
ciest k čističke odpadových vôd. Miesta, na ktorých sú kamery 
nainštalované, sú  samozrejme v zmysle platnej legislatívy 
viditeľne označené. Kamerový systém je budovaný za účelom 
ochrany verejného poriadku a bezpečnosti v obci. Samozrejme 
jeho prevádzka musí spĺňať všetky legislatívne požiadavky 
vrátane GDPR (skrátene ochrana osobných údajov), k čomu má 
obec vypracovanú bezpečnostnú smernicu. Okrem iného sa 
požiadavky vzťahujú aj na samotný prenos alebo šírenie 
záznamu z jednotlivých kamier, čo je presne vymedzené 
v spracovateľských operáciách. Preto nie je možné šíriť živé 
vysielanie z bezpečnostných kamier prostredníctvom 
webstránky obce. 

 

 

                                                  Nová web stránka 

                                               Internetová stránka obce slúži 

                                               občanom  našej  obce,  ale   aj 

                                               „cezpoľným“  už  viac  rokov.  

                                               Bola  vytvorená  podľa našich       

                                               požiadaviek tak, aby bola pre- 

                                               hľadná pre väčšinu užívateľov  

                                               a súčasne  spĺňala  podmienky 

                                               príslušnej legislatívy.  

                                               Vzhľadom  na  neustály vývoj                            

                                                v oblasti internetovej komu-          

nikácie, nové zákonné požiadavky,  technické  a technolo- 

gické vylepšenia a modernizáciu, prešla web stránka našej                                                                                                                                                                           

obce tretíkrát jej prestavbou a teraz možno povedať, že 

komplexnou. Na túto prácu bola vybraná firma Galileo 

Corporation s.r.o., ktorá sa profesionálne zaoberá tvorbou 

internetových stránok a aplikácií pre samosprávy a 

 príspevkové organizácie. Aj keď spoločnosť pri tvorbe 

stránky vychádzala  už z  vopred pripravenej štruktúry, so 

zástupcami spoločnosti sme hľadali čo najlepšie riešenie, 

aby si užívateľský profil stránky zachoval komplexnosť, 

prehľadnosť a  dostupnosť jednotlivých informácií či už 

povinných alebo oznamovacích.  Ako všetko nové, aj toto 

chce čas, aby si všetci, ktorí webovú stránku navštevujú, 

zvykli na novú štruktúru a roztriedenie oznamov a informá- 

cií. Práce na vytváraní novej stránky začali už v marci a do 

užívania bola spustená v auguste.  Stránka je ešte stále vo 

vývoji a priebežne sa upravujú, menia a dopĺňajú jednotlivé 

funkcionality tak, aby obsahovo spĺňala všetky legislatívne 

a technické potreby a požiadavky.  

Okrem iného je potrebné dať do pozornosti aj vloženú 

aplikáciu „V obraze“, ktorá je po jej stiahnutí do  mobilné- 

ho telefónu zjednodušeným pomocníkom pri získavaní  zá- 

kladných informácií a aktualít týkajúcich sa života a diania 

v našej obci. Veríme, že aj táto komplexná prestavba  a ak- 

tualizácia web stránky prispeje k lepšej informovanosti 

občanov a dotknutých inštitúcií. 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
Kalendár pre rok 2023 ponúka krásne zábery z prírody.  Na jednotlivých 
listoch  sú QR kódy, po načítaní ktorých sa dozviete o našom kraji a jeho 
zaujímavostiach niečo viac. Kalendár stojí 4,00 € a zakúpiť si ho môžete 
na obecnom úrade, predajni textilu, mäsa a domácich potrieb.  

 

  



 

 

 

      Pribudol ďalší úsek kanalizácie  
Na vybudovaný a skolaudovaný úsek verejnej kanalizácie sa 
postupne pripájajú jednotlivé domácnosti a firmy, celkom môže byť  
zrealizovaných 42 kanalizačných prípojok. Ako sme už uviedli 
v letných mesiacoch, financovanie tohto úseku zostalo na pleciach 
obce. Potešujúce je aspoň to, že environmentálny fond až na konci 
augusta  vyhlásil  výzvu na možnosť čerpania úveru na budovanie 
obdobných projektov. Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer 
čerpania úveru vo výške 121 000,- €. Na základe toho  sme 
vypracovali žiadosť, ktorá bola úspešná a následne bol zrealizovaný 
úsek kanalizácie dofinancovaný. Výhody a podmienky takéhoto 
úveru v porovnaní s komerčným sú neporovnateľné, nakoľko 
úroková sadzba na nami zvolené šesť ročné obdobie je fixná vo 
výške 0,1 %  bez žiadnych ďalších poplatkov. V tomto zložitom 
období všetkých možných kríz je tento spôsob financovania veľkou 
pomocou pre náš obecný rozpočet, pretože  nie sú  ovplyvnené 
ďalšie prípadné investičné aktivity v obci. Keďže sa dotačný systém 
environmentálneho fondu postupne mení, je otázne, akým spôsobom 
bude pokračovať  budovanie kanalizácie v ďalšom úseku.  
  

Plány do budúcna 
Viackrát sme poukazovali na fakt, že projekty takého veľkého 
rozsahu a zamerania akými sú verejné vodovody a kanalizácie 
a ich prevádzka, by mali byť plne v kompetencii vodárenských 
spoločností. Na základe opakovaných žiadostí zo strany obce, 
 Plánu  rozvoja vodovodov a kanalizácií TSK a investičného 
plánu Považskej vodárenskej spoločnosti a.s. práve Považská 
vodárenská spoločnosť  začala prípravu projektu 
„Odkanalizovanie obcí Marikovskej doliny, zásobovanie 
vodou obcí Marikovskej a Papradňanskej doliny“.  Práve 
takýto spoločný projekt, je z dlhodobého hľadiska jediným 
riešením pre zabezpečenie tejto dôležitej infraštruktúry aj 
v našej obci. Teraz musíme dúfať a byť v maximálnej možnej 
miere nápomocní, aby sa projekt takéhoto rozsahu podarilo 
zrealizovať.  

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poplatky za prevádzku verejnej kanalizácie 
Poplatok za odvádzanie a čistenie splaškovej vody verejnou 
kanalizáciou v našej obci je doteraz jednotlivým producentom – 
domácnostiam účtovaný na základe cenového rozhodnutia Úradu pre 
reguláciu sieťových odvetví z roku 2017 v sume 0,9173 €/m3. Toto 
rozhodnutie malo byť pôvodne platné do 31.12.2021. Reakciou na 
dlhodobo pretrvávajúcu situáciu súvisiacu aj s pandémiou COVID-19 
bolo regulačnou radou úradu formou dodatku a následnej 
novelizačnej vyhlášky č. 361/2021 Z.z. predĺžené regulačné obdobie 
do 31.12.2022. Z toho dôvodu nedošlo v minulom roku k úprave ceny  
(jej navýšeniu) za odvádzanie a čistenie splaškovej vody 
z domácností. Cena už v tom čase nezodpovedala reálnym 
prevádzkovým nákladom. Teraz,  pred ukončením   predĺženého 
regulovaného obdobia obec podala na ÚRSO  nové oznámenie o cene 
– cenový návrh, ktorý čiastočne reaguje a zohľadňuje zvýšené 
vstupy a celkové prevádzkové náklady. O konečnej sume, ktorá bude 
účtovaná za odvádzanie a čistenie 1m3 splaškovej vody v budúcom 
roku rozhodne ÚRSO, čo bude dotknutým obyvateľom včas 
oznámené. Pre objasnenie situácie je vhodné pripomenúť, že 
poslanci obecného zastupiteľstva nepredkladali na schválenie 
úradu ani zďaleka maximálnu vypočítanú cenu, nakoľko všetci sme 
si vedomí obrovského nárastu cien a množstva poplatkov v tomto 
náročnom období.  

 

 

 
 

 

 
Nabíjacia stanica pre elektrobicykle 

 

Trendom posledných rokov je zdravší životný štýl a ochrana a 
skvalitňovanie životného prostredia. Výraznou mierou k tomu 
prispieva aj nahrádzanie autodopravy vhodnými alternatívami.  
V TSK a samotnej Marikovskej doline je preto vhodné podporovať 
rozvoj cyklodopravy a cykloturistiky, ktorý priamo súvisí aj s 
rozvojom vidieka. V posledných rokoch možno pozorovať výrazný 
rozvoj cykloturistiky a zvýšený počet občanov, ktorí našu prekrásnu 
prírodu obdivujú zo sedla bicykla. V regióne je už viac cyklistických 
trás vyznačených, po ktorých vyrážajú na výjazdy e-bajkeri 
jednotlivo alebo v skupinkách. Vďaka elektrickému pohonu, môžu 
tento druh či už dopravy alebo turistiky využívať aj občania staršej 
generácie a vrátiť sa tak do rokov mladosti. Ponúka im to možnosť 
rýchlejšie prekonať dlhšiu trasu po obci napr. do práce, na nákupy, 
alebo návštevu prírody do vzdialeností, kam by to pešo nezvládli. 
Preto je potrebné pokračovať v budovaní kvalitnej cyklistickej 
infraštruktúry a zabezpečovať doplnkové služby s tým súvisiace.  
Keďže elektro mobilita napreduje rýchlym tempom aj v oblasti 
cyklistiky, je nutné vytvárať pre jej rozvoj podmienky aj v takých 
zaujímavých lokalitách, akou je Marikovská dolina. Z toho dôvodu sa 
naša obec rozhodla pre realizáciu projektu „Podpora 
cykloturistickej infraštuktúry v obci Dolná Mariková“, súčasťou 
ktorého v prvej etape bolo osadenie nabíjacej stanice pre 
najpoužívanejšie elektrobicykle.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stanica s kapacitou dobíjania 4 bicyklov naraz je osadená na 
budove Domu kultúry a káble si môžu záujemcovia požičať v 
reštaurácii Vabic. Naša obec sa tak stala súčasťou navzájom 
poprepájanej siete, ktorú po Slovensku aj v pohraničí buduje 
dodávateľská spoločnosť NabiBajk, s.r.o. Viac informácii si 
prečítate na ich internetovej stránke www.nabibajk.sk. 
Projekt v celkovej hodnote 2.243 € bol zrealizovaný s 
finančnou podporou Trenčianskeho samosprávneho kraja, 
ktorého príspevok činil 800,00 €. Veríme, že aj takáto 
virtuálna návšteva našej prekrásnej prírody urobí ľuďom 
radosť a priláka návštevníkov nielen z nášho regiónu.  

 

Spoločnosť KATES, správca káblovej televízie v našej 

v našej obci oznamuje užívateľom TKR, že   vzhľadom 

na rast všetkých vstupných nákladov zvyšuje pre r. 2023 

cenu na 8,00 Eur za 1 mesiac užívania TKR. 

 

Náučný chodník Marikovským chotárom, 
 

ktorý bol slávnostne odprezentovaný širokej verejnosti na 
Petro-Pavlovských slávnostiach, previedol našou  prírodou už 
veľa turistov. Jeho trasa  je vybraná tak, aby ju mohli 
absolvovať turisti všetkých vekových kategórií - deti aj dospelí. 
Sú však medzi nami aj takí, ktorí sa po chodníku prejsť 
nemôžu alebo o ňom ešte nevedia a práve im je určené video, 
ktoré si môžu pozrieť doma, na internetovej  stránke: 
https://youtu.be/YprlnKhkDMs.   
Veríme, že aj takáto virtuálna návšteva našej prekrásnej 
prírody urobí ľuďom radosť.  
 
  

 

Podpora cestovného ruchu 
 

 

http://www.nabibajk.sk/
https://youtu.be/YprlnKhkDMs


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Správne nastavenie podmienok pre nakladenie a likvidáciu odpadu 
vznikajúceho v domácnostiach je neustále „živým procesom“. Legislatíva 
s tým súvisiaca sa neustále mení a sprísňuje, náklady spoločností 
zaoberajúcich sa zvozom, spracovaním, likvidáciou a skládkovaním 
odpadu sa každoročne zvyšujú a samozrejme toto všetko má vplyv na 
konečný poplatok aj pre nás – producentov odpadu. Napriek tomu, že 
obec sa snaží vytvárať podmienky pre čo najlepšiu separáciu, stále 
pomerne veľa odpadu z domácností končí v smetných nádobách 
a následne na skládke. Podrobným prepočtom všetkých vyššie 
uvedených faktorov obec v decembri minulého roku pomerne presne 
nastavila výšku poplatku za komunálny odpad tak, aby sa tento rok 
nemusel zvyšovať znovu.  
Očakávalo sa zvyšovanie poplatku vzhľadom na povinnosť zo zákona 
o odpadoch súvisiacu s mechanicko-biologickou úpravou odpadov pred 
skládkovaním, čo znamená, že komunálny odpad odvezený z obce sa 
musí pretriediť, nakoľko sa v ňom nachádzajú komodity, ktoré sme mali 
vyseparovať my, ako producenti. Pri predpokladaných cenách za tzv. 
dotrieďovanie odpadu by toto navýšenie pre našu obec predstavovalo 8 
až 10 € na osobu. Keďže podmienky na  dotrieďovanie  komunálneho 
odpadu pred skládkovaním nie sú v rámci celého Slovenska vytvorené 
(nie sú vybudované potrebné linky), Ministerstvo životného prostredia SR  
po opakovaných apeloch samospráv a zberových spoločností posunulo 
účinnosť novely zákona ešte o jeden rok t.j. od 01.01.2024. Je otázne, 
či sa v priebehu roka podarí vybudovať dostatočné množstvo potrebných 
zariadení. Pre ilustráciu v Česku majú na prípravu úpravy odpadov 10 
rokov, no na Slovensku 2 roky. Uvidíme čo nám v tomto smere doba 
prinesie a čo nás bude čakať o rok. Isté je, že zodpovedným a dôsledným 
vytriedením a odovzdaním  separovaných zložiek znížime množstvo 
komunálneho odpadu a tým aj náklady s tým súvisiace. Pri stanovovaní 
poplatku sa vychádza aj z toho, koľko percent tvorí vyseparovaný odpad 
z komunálneho odpadu. 
 

Vyprodukovať odpad je ľahké, jeho likvidácia je problém, ktorý trápi nielen nás 
 

 

Pri nakladaní s odpadom sa každá obec  snaží prispôsobiť svojim špecifickým podmienkam a samozrejme mentalite, 

možnostiam a požiadavkám obyvateľov. Po doterajších skúsenostiach si dovolíme tvrdiť, že najlepším spôsobom zberu 

komunálneho odpadu je množstvový zber, ktorý je spravodlivejší voči všetkým, ktorí poctivo odpad separujú. Aj keď 

v tomto prípade je zvýšené riziko čiernych skládok, čoho svedkami sme boli v minulosti. Samozrejme jeho prevádzka je 

náročná a musí ísť ruka v ruke všetkých zainteresovaných - zberová spoločnosť, obec a občania. Žiaľ, zatiaľ sme na 

realizáciu množstvového zberu komunálneho odpadu nenašli spoločnú reč medzi zberovou spoločnosťou a obcami z nášho 

regiónu.  To samozrejme stále chceme vyriešiť, nakoľko individuálnym riešením po jednotlivých obciach sa systém 

zbytočne predražuje. Je potrebné uviesť, že množstvo nevyseparovaného komunálneho odpadu sa nám zvyšuje. Aj napriek 

tomu, že podmienky na separáciu odpadu v našej obci sú vytvorené na požadovanej úrovni,  miera separácie je len niečo 

málo cez 30 %. V tejto súvislosti  viacerí občania poukazujú  na absenciu zberného dvora v našej obci.  V regióne nie je 

veľa obcí, ktoré oficiálne prevádzkujú vlastný zberný dvor. V konečnom dôsledku je otázne, do akej miery to prináša 

konečný efekt, keď poplatky za odpad sú často v týchto obciach značne vyššie ako sú u nás a množstvo odpadu primerane 

neklesá. Áno, pri nakladaní s niektorým odpadom  to môže byť pre občana pohodlnejšie, no zároveň je to zvýšenie 

anonymity a zníženie separácie samotnými domácnosťami. Odpad sa prenesie z jedného súkromného dvora na spoločný, 

zberný. Tam samozrejme sa už o to niekto musí postarať, čo niečo stojí a to sa musí preniesť do poplatkov pre všetkých 

občanov. Téma vybudovanie zberného dvora v našej obci rezonovala na zasadnutiach obecného zastupiteľstva viackrát, no 

ani raz nenašla jednoznačnú podporu. Určite to bude téma aj ďalších jednaní. Jednou zo základných podmienok je však 

priestor, ktorý bude spĺňať všetky požadované legislatívne podmienky. Rozumným riešením by bolo vybudovanie 

spoločného zberného dvora pre celú Marikovskú dolinu, čo by bolo určite aj ekonomicky výhodnejšie. Zatiaľ táto otázka 

zostáva otvorená. V prvom rade je najdôležitejšie, aby  sme my všetci znížili produkciu odpadu, dôsledne separovali a 

zodpovedne  pristupovali k nakladaniu s ním. Dôležité je aj maximálne plnenie nádob a optimalizácia potreby ich vývozu. 

Len takýmto spôsobom môžeme udržať vcelku prijateľnú výšku poplatkov za likvidáciu komunálneho odpad. 

 

 

Produkcia odpadu a jeho likvidácia  je už viac rokov  
často diskutovanou témou v spoločnosti.  Zaoberajú 
sa ňou tvorcovia zákonov, zberové spoločnosti, 
predstavitelia samospráv a tiež producenti odpadu – 
občania a firmy.  
Zvykli sme si akosi „ľahšie sa zbavovať“ všetkého, čo 
doma nepotrebujeme tým, že to dáme do popolnice 
alebo kontajnera bez dôsledného triedenia alebo 
oddelenia  niektorých zložiek komunálneho odpadu.  
Obec aj v spolupráci so zberovou spoločnosťou 
vytvára podmienky na triedenie odpadu 
v maximálnej možnej miere. Po obci sú už dlhodobo 
rozmiestnené kontajnery na sklo a textil. Teraz 
pribudol červený kontajner, ktorý je určený na zber 
drobného elektroodpadu, akumulátorov a batérií.  
Na ukladanie a zhodnocovanie biologického odpadu 
obec zakúpila  kompostéry a štiepkovač. 
 
 

Možnosť zapožičania štiepkovača 
 

V záujme skvalitnenia a rozšírenia služieb našim obyvateľom a možnosti 
likvidovania konárov a drevín na vlastnom pozemku obyvateľov obce  
obec zakúpila mobilný štiepkovač drevnej hmoty. Tento si bude možné  
zapožičať na obecnom úrade. Keďže je mobilný, dá sa na potrebné 
miesto previesť za osobným automobilom. Podmienky zapožičiavania 
štiepkovača  stanoví novozvolené obecné zastupiteľstvo na svojom 
zasadnutí. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 
 

Všetkým   jubilantom v  2. polroku 2022 srdečne  blahoželáme  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K u l t ú r n e   o k i e n k o  
 

90 rokov 
Sidónia Vrábliková 

 

85 rokov 
Adela Martikánová 

 

80 rokov 
Oto Lacko, Mgr. 

 

75 rokov 
Mária Ficová 
František Kožúrik 
Vavrinec Kršík 
Ľudmila Kuzičkinová 
Verona Ondrišíková 

 

65 rokov 
Božena Barančíková 
Anna Kočkovská 
Anna Lokšíková 
Magdaléna Martikáňová 
Vladimír Polník 
Mária Šulavíková 
 
 

Najstarší občania 
Jozefína Hamárová     96 rokov 
Emília Pizúrová           95 rokov 
Sidónia Repáčová       91 rokov 
 
70 rokov 
Daniela Britvíková 
Agnesa Raríková 
Jozef Rosík, Ing. 
 
60 rokov 
Pavol Hašík  
Milan Homola 
Anna Jarošincová 
Ján Mihálik 
Emília Packová 
Ľubica Packová 
Ján Ruman 
Alžbeta Škrabková 
Miroslav Zemančík 
 
 
 
 
 

 

Po dvojročnej prestávke sa konali viaceré spoločenské, kultúrne a  

športové podujatia, pri ktorých sa ľudia  stretávajú, porozprávajú,  

zaspievajú, alebo zašportujú. Opäť prežívame tie chvíle, kedy je  

človek blízko človeku, prežívame radosť z chvíľ strávených s ro- 

dinou, priateľmi, spoluobčanmi... 
 

 

 

 

 

 Olympiáda seniorov 

           Posedenie so staršími občanmi 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 

 

 

 

                                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                                                                    

             

                                                                               

                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Dlhé zimné večery môžeme tráviť aj pri zaujímavej 
knihe. Dobrou voľbou je spojiť príjemné s užitočným 
a dozvedieť sa niečo z našej histórie, ako uviedol 
starosta Ing. Peter Šujak v príhovore monografie, 
„priblížiť si a pochopiť spôsob žitia a prežitia našich 
predkov, ich ciele, túžby, úspechy, ale i starosti 
a problémy“. 
Z monografie našej obce sa už teší  veľa majiteľov - 
spoluobčanov, rodákov ale aj zberateľov. Kniha môže 
poslúžiť ako  vhodný darček a zakúpiť si ju môžete na 
Obecnom úrade. 

 

  

 

  

 

 

Zo života našich predkov 
Vráťme harmonike život – 8. ročník prehliadky 

harmonikárov a heligonkárov navštívilo veľa priaznivcov folklóru aj 

napriek chladnému a upršanému počasiu. Aj takého akcie prispievajú 

k šíreniu a odovzdávaniu tradícií, ľudovej hudby a piesní mladšej 

generácii. Naše poďakovanie patrí spoluorganizátorom Klubu 

slovenských turistov a všetkým účinkujúcim, ktorí svojím vystúpením  

prispeli k príjemnej atmosfére podujatia. 

Pre rozžiarené očká, radosť a úsmev na tvárach detí sa oplatí takého podujatia organizovať 


